
Aan de leden van de 
Gemeenteraad Aalsmeer 
 
Kudelstaart, 14 juni 2018 
 
Achtergrond bij de discussie over de raadsledenbetrokkenheid bij de Metropool Regio Amsterdam 
MRA 
 
Geachte collega raadsleden,  
 
Binnen de MRA worden met name de dossiers wonen, economie en mobiliteit gezamenlijk 
afgestemd. Logisch omdat dit met name de dossiers zijn waarbij de ontwikkelingen op meerdere, zo 
niet alle gemeenten binnen de MRA invloed hebben. Bestuurlijk trekken de Amstelland en 
Meerlanden (AM) gemeenten samen binnen de MRA op. Er zijn inmiddels een aantal bijeenkomsten 
met raadsleden uit de AM-gemeenten geweest (het AM raadsledenplatform) . Deze bijeenkomsten 
zijn vooral een zoektocht naar een vorm van samenwerking waarbij we dossiers met elkaar willen 
bespreken. We kunnen en willen  de autonomie van de gemeenteraden niet aantasten.  
 
Gebleken is dat dat nog niet echt meevalt. Het laat echter onverlet dat de bijeenkomsten één ding 
wel echt duidelijk hebben gemaakt. Het heeft een absolute meerwaarde dat we als raden van elkaars 
plannen en die van de MRA in deze dossiers op de hoogte zijn.  
De verhoudingen binnen de bijeenkomsten zijn uitstekend en niemand trekt het nut in twijfel. Dat is 
al winst.  
 
In dit stadium van het proces zijn aan de colleges van de AM gemeenten enkele vragen gesteld over 
de raadsbetrokkenheid bij het regionaal actieprogramma wonen. Zie de bijlage. 
 
De groep zal de komende tijd verder gaan met het vinden van een goede werkvorm. Hierin betrekken 
we ook het uitwerken van een goede planning om raden de ruimte te geven iets van planvorming in 
de MRA te vinden. Het zal echter nog geruime tijd duren voordat we de juiste werkvorm hebben 
gevonden. Daarom zal het de eerste tijd ook van onze raad het nodige improvisatievermogen vragen.  
 
Ik houd u, als uw vertegenwoordiger op de hoogte. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Tom Verlaan   


